
 

 الخامس المستوى: 

 تربية الإسلامية الالمادة: 

  2/2026/ 8تاريخ التسليم: 

Level: Five 

Subject: Islamic Education 

Due date: 08/02/2026 

. إن كان بالإمكان البيتي: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب ملاحظة مهمة  

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible. 

 

أجبوا عن  ثم  4من كتاب التربية الإسلامية  46- 44 ات على الصفح             شروط الص لاةموضوع  مراجعةالتمرين الأول: 

 أدناه. يمكنكم كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.  الأسئلة

Exercise1: Revise the subject of Salah and Its Conditions on P. 44-46 in Islamic Book 4 

then answer the following questions. Write in your homework book only the answers. 

 

1. What does Takbeerat-ul-Ihram mean? 

2. What is meant by Ruku? 

3. What is Qiyam in Salah? 

 

 في دفتر الواجب البيتي.  إملأوا الفراغات التالية بكتابة الكلمات الصحيحة: نيلثاالتمرين ا

Exercise 2: Fill in the blanks by writing the correct answer in your homework book: 
 

 

1. In Sujud, the forehead touches the ground along with the tip of the  ………………. . 

2. A four-Rak’ah Salah has …………………...Julus. 

3. ……………….. is an important pillar of Islam. 

4. Sujud takes place after………………………. 

5. The part that does not touch ground in Sujud is …………… . 

 

 

: باختصار مايلي واكتبوا الأجوبة في دفتر الواجب البيتي إشرحوا : التمرين الثالث  

Exercise 3: Explain briefly the following questions and write the answers in your homework book: 

1- Explain the importance of performing Salah calmly and correctly. 

……………………………………………………………………………………………….. . 

2- Narrate the story of the man who prayed in a hurry and explain it’s lesson. 

……………………………………………………………………………………………….. . 

 

 

 

 

 


